
 

 

 

 

  VRAGEN 

 

door de leden van de raad gesteld overeenkomstig artikel 42 van het Reglement van 

Orde voor de vergaderingen van de raad van de gemeente Groningen. 

 

2013 – Nr. 5. 

 

VRAGEN van de Stadspartij van mevrouw A.M.J. Riemersma betreffende vervolg-

vragen over Het Nieuw Lokaal Akkoord en de wijkteams NLA 2.0 2011-2014. 

(Binnengekomen: 21 januari 2013) 

 

Groningen, 12 februari 2013. 

 

Het college beantwoordt de vragen als volgt: 

 

1. Wilt u het integrale rapport beschikbaar stellen aan de gemeenteraad? 

 

Het onderzoeksrapport van de heer Willemse is op 30 januari 2013, met een toe-

lichtende brief van het college aan de raad beschikbaar gesteld.  

   

2. Is het college het met ons eens dat besluiten van de wijkteams onderhevig moeten 

zijn aan de normale bezwaarprocedure van de Algemene Wet Bestuursrecht? 

 

Zo nee, waarom niet? 

 

Het college is van mening dat de AWB niet van toepassing is op besluiten van een 

wijkteam. Dit komt voort uit werkwijze die wij in 2007 in samenwerking met onze 

NLA-partners en met instemming van de raad hebben gekozen. Het wijkteam bestaat 

(naast ambtenaren) uit bewoners, medewerkers van corporaties en andere instellingen.  

 

Uiteraard bestaat de mogelijkheid om tegen het handelen van individuele ambtenaren 

(ook in wijkteams) een klacht in te dienen, op grond van hoofdstuk 9 van de AWB.  

 

Zoals aangekondigd starten wij een onderzoek naar effectiviteit van het 

instrumentarium (wijkteams, wijkbudgetten en wijkperspectieven) van het NLA. 

Daarna zullen wij besluiten over de toekomstige werkwijze. Wij zullen in dat kader 

aandacht besteden aan de wijze waarop bezwaar kan worden gemaakt tegen besluiten 

van het wijkteam.  
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3. Bent u bereid om de mogelijkheid van het ontvangen van de notulen en de 

nieuwsbrief actief via de website en de Gezinsode pagina te bevorderen zodat 

iedere burger het werk van de NLA-wijkteams kan volgen? 

 

De communicatie over wijkteams zal zich vanaf maart toespitsen op publicaties in 

buurtkranten (NLA-pagina’s) en de vernieuwde website mensenmakenstad.nl.   

Uit bezuinigingsoverwegingen stoppen wij met de maandelijkse pagina in de 

Gezinsbode. Ook de informatie uit de nieuwsbrief zal via de website beschikbaar 

komen.  

 

Wij zullen op de website kenbaar maken dat de notulen van wijkteamvergaderingen 

kunnen worden opgevraagd. We onderzoeken de praktische haalbaarheid van het 

plaatsen van de notulen van de wijkteamvergaderingen op de website 

mensenmakenstad.nl. 

 

4. Is het college met ons van mening dat ook huurders in belangrijke mate 

vertegenwoordigd moeten zijn in de wijkteams? Zo nee, waarom niet? 

 

Wij zijn met u van mening dat huurders in belangrijke mate vertegenwoordigd moeten 

zijn in wijkteams. Wij hebben geen aanwijzingen dat dit momenteel niet het geval zou 

zijn.  

 

 


